
 

 

Den Helder, 2 april 2023 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders van 
Den Helder. 
 
Op 11 maart 2022 is er door de gemeente, de HVC, Woningstichting Den Helder, het Ministerie van 
Defensie en Willemsoord bv een intentie verklaring getekend voor de aanleg van een duurzaam 
warmtenet. 
De verklaring richt zich in eerste instantie op het vastgoed van de marinehaven, Willemsoord bv en 
zo’n 3300 woningen in de Schooten. 
 
Het betreft een omvangrijk zeer kostbaar project. De intentie verklaring doet in eerste instantie 
geloven dat de kosten gedragen zullen worden door de bovenstaande ondertekenaars. Echter, in de 
Schooten zijn ook veel koopwoningen. Deze woningen zullen bij doorgang van het initiatief voorstel 
genoodzaakt zijn deel te nemen aan het project of gedwongen worden andere maatregelen te 
treffen voor hun woning. 
Daardoor heeft de Stadspartij een aantal vragen. 
 
De PvdA heeft onlangs vragen gesteld naar aanleiding van een informatieavond over warmtetransitie 
in Zwanenbalg. Hierin kregen zij op een van hun vragen het onderstaande antwoord; 
“We staan met elkaar voor een grote uitdaging en hebben daarbij de inbreng van inwoners nodig. En 
door met elkaar in gesprek te gaan en te blijven, kunnen we de behoeften van inwoners beter 
begrijpen en hen voorzien van relevante informatie.” 
1- Geldt dit ook voor alle bewoners van de Schooten? 
 
De gemeente mag gebieden aanwijzen om van het gas af te sluiten. Er moet voldoende tijd zijn voor 
bewoners om zich op deze afsluiting voor te bereiden. 
2- Geldt dit ook voor alle bewoners van de Schooten of worden zij voor een voldongen feit gesteld 
met startdatum? 
 
De Wet gemeentelijke instrumenten warmtetransitie (Wgiw) zal naar verwachting in 2024 worden 
vastgesteld. In de loop van 2023 bereiden we een voorstel voor de gemeenteraad voor, hoe de 
gemeente Den Helder deze wet gaat toepassen. 
3- Is het mogelijk dat voordat de gemeenteraad de Wgiw vaststelt bovenstaande intentieverklaring 
reeds door de gemeente ondertekend is? 
 
“We staan aan het begin van het traject om tot een keuze te komen uit nog te bepalen 
alternatieven.”  
Bovenstaande opmerking staat tevens in de beantwoording aan de PvdA. Op dit moment loopt de 
ambitie voor op de techniek.  
4- Is er nagedacht over eventuele alternatieven voor de het duurzame warmtenetwerk bedoelt in het 
initiatief voorstel? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 
 



Nog een opmerking in de beantwoording op de vragen van de PvdA.  
“Daarnaast komt er een plan hoe wij in de gehele gemeente gaan communiceren over het aardgasvrij 
maken van woningen.” 
Het kan niet zo zijn dat inwoners voor een voldongen feit gesteld gaan worden en zonder inspraak 
van het gas afgesloten gaan worden en op de hoogte gesteld gaan worden als er reeds een akkoord 
is bereikt. De praktijk wijst uit dat veel mensen daar niet het geld voor hebben en ook niet in de 
positie zijn om bij te kunnen lenen. 
5- Wat zal het de bewoners per woning gaan kosten en wanneer en hoe gaan de bewoners 
geïnformeerd en betrokken worden bij het initiatief, de alternatieven en de besluitvorming 
hieromtrent? 
 
Namens de fractie van de Stadspartij, 
 
Nadine Gatowinas en Harrie van Dongen 
 


